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Protokół Nr 32/2025 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, 

które odbyło się w dniu 14 kwietnia 2025 r., 

w Starostwie Powiatowym w Gorzowie Wlkp., przy ul. J. Pankiewicza 5-7. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: Krzysztof Karwatowicz – Starosta Gorzowski, Zbigniew Surma – 

Wicestarosta, Mariusz Śpiewanek – członek Zarządu, Agnieszka Hołubowska – członek Zarządu, 

Andrzej Legan – członek Zarządu, Karolina Andrzejak – Sekretarz Powiatu, Liliana Tarasiuk – 

Skarbnik Powiatu, Ewa Bielicka – Zastępca Naczelnika w Wydziale Dróg Powiatowych. 

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz o godz. 13:15 otworzył posiedzenie Zarządu Powiatu, 

powitał obecnych oraz przedstawił tematykę posiedzenia: 

 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 30/2025 z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, które odbyło 

się 02 kwietnia 2025 roku. 

2. Zatwierdzenie protokołu nr 31/2025 z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, które odbyło 

się 07 kwietnia 2025 roku. 

3. Wniosek Koła Gospodyń Wiejskich w Pyrzanach o dofinansowanie organizacji 

międzysołeckiego „Dnia Dziecka”. 

4. Wniosek J.W. o dofinansowanie Turnieju w sportowej grze w Tysiąca i Czerwoną Baśkę  

o puchar Starosty Powiatu Gorzowskiego. 

5. Wniosek Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Witnicy o dofinansowanie wyjazdu turystyczno-

wypoczynkowego. 

6. Wniosek Stowarzyszenia Witnickiej Szkółki Piłkarskiej ABRA o dofinansowanie „Dzień 

dziecka na sportowo z WSP ABRA”. 

7. Wniosek Sołtysa wsi Białczyk o dofinansowanie organizacji sołeckiego „Pikniku Rodzinnego  

z okazji Dnia Dziecka”. 

8. Wniosek Sołectwa Pyrzany o dofinansowanie 80 rocznicy zasiedlenia Pyrzan przez 

mieszkańców Parafii Zazule-Kozaki. 

9. Uproszczona oferta realizacji zadania publicznego Stowarzyszenia „Pyrzany Zawsze Razem”. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Powiatu Gorzowskiego, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Powiat Gorzowski oraz ustalenia warunków i zasad korzystania z nich. 

11. Sprawy bieżące. 

 

Ad.1. Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu nr 

30/2025 z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, które odbyło się 02 kwietnia 2025 roku? 

 

            Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. protokół. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili protokół nr 30/2025 z posiedzenia Zarządu Powiatu 

Gorzowskiego, które odbyło się 02 kwietnia 2025 roku. 

 

Ad.2. Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu nr 

31/2025 z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, które odbyło się 07 kwietnia 2025 roku? 

 

            Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
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Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. protokół. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili protokół nr 31/2025 z posiedzenia Zarządu Powiatu 

Gorzowskiego, które odbyło się 07 kwietnia 2025 roku. 

 

Ad.3. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Koła Gospodyń 

Wiejskich w Pyrzanach o dofinansowanie organizacji międzysołeckiego „Dnia Dziecka”. 

Poinformowała, że wniosek został złożony prawidłowo pod kątem formalnym i został 

zaopiniowany pozytywnie. Wnioskowano o 1000 zł dofinansowania.  

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Koła Gospodyń Wiejskich w Pyrzanach  

o dofinansowanie organizacji międzysołeckiego „Dnia Dziecka”.  

 

Wniosek Koła Gospodyń Wiejskich w Pyrzanach o dofinansowanie organizacji międzysołeckiego 

„Dnia Dziecka” stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.4. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek J.W.  

o dofinansowanie Turnieju w sportowej grze w Tysiąca i Czerwoną Baśkę o puchar Starosty 

Powiatu Gorzowskiego. Wniosek został złożony prawidłowo pod kątem formalnym i został 

zaopiniowany pozytywnie. Wnioskowano o 1000 zł dofinansowania.  

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek J.W. o dofinansowanie Turnieju  

w sportowej grze w Tysiąca i Czerwoną Baśkę o puchar Starosty Powiatu Gorzowskiego.  

 

Wniosek J.W. o dofinansowanie Turnieju w sportowej grze w Tysiąca i Czerwoną Baśkę o puchar 

Starosty Powiatu Gorzowskiego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.5. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Uniwersytetu 

Trzeciego Wieku w Witnicy o dofinansowanie wyjazdu turystyczno-wypoczynkowego. 

Poinformowała, że wniosek otrzymał opinię negatywną, gdyż nie spełnia on promocyjnej formy 

zgodnie z regulaminem.  

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie odrzucili wniosek Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Witnicy  

o dofinansowanie wyjazdu turystyczno-wypoczynkowego. 

 

Wniosek Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Witnicy o dofinansowanie wyjazdu turystyczno-

wypoczynkowego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Stowarzyszenia 

Witnickiej Szkółki Piłkarskiej ABRA o dofinansowanie „Dzień dziecka na sportowo z WSP 
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ABRA”. Wniosek został złożony prawidłowo pod kątem formalnym i został zaopiniowany 

pozytywnie. Wnioskowano o 1000 zł dofinansowania.  

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Stowarzyszenia Witnickiej Szkółki 

Piłkarskiej ABRA o dofinansowanie „Dzień dziecka na sportowo z WSP ABRA”.  

 

Wniosek Stowarzyszenia Witnickiej Szkółki Piłkarskiej ABRA o dofinansowanie „Dzień dziecka na 

sportowo z WSP ABRA” stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.7. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Sołtysa wsi 

Białczyk o dofinansowanie organizacji sołeckiego „Pikniku Rodzinnego z okazji Dnia Dziecka”. 

Poinformowała, że wydarzenie jest organizowane po raz trzeci. Wniosek został złożony 

prawidłowo pod kątem formalnym i został zaopiniowany pozytywnie. Wnioskowano o 1000 zł 

dofinansowania.  

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Sołtysa wsi Białczyk o dofinansowanie 

organizacji sołeckiego „Pikniku Rodzinnego z okazji Dnia Dziecka”. 

 

Wniosek Sołtysa wsi Białczyk o dofinansowanie organizacji sołeckiego „Pikniku Rodzinnego  

z okazji Dnia Dziecka” stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Sołectwa Pyrzany  

o dofinansowanie 80 rocznicy zasiedlenia Pyrzan przez mieszkańców Parafii Zazule-Kozaki. 

Poinformowała, że złożono dwa wnioski na to samo wydarzenie, treść wniosków jest identyczna. 

Nadmieniła, że na to wydarzenie został już złożony wniosek w konkursie ofert i dostał on 3500 zł 

dofinansowania, czyli promocyjny czynnik został już zachowany. W obu wnioskach wnioskodawcy 

wnioskują o dofinansowanie w kwocie 1000 zł. Wpłynął również wniosek na mały grant na to samo 

wydarzenie, w którym zawnioskowano o dofinansowanie 10.000,00 zł.  

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

            Radna Agnieszka Hołubowska zapytała, czy zdarzyło się do tej pory, że instytucje, czy 

organizacje, które złożyły do tej pory w ramach tego konkursu wnioski składały jeszcze raz ten sam 

wniosek do Zarządu Powiatu? 

            Magdalena Harasimowicz odpowiedziała, że nie. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz powiedział, że w regulaminie powinien być zapis, że 

Wydział Spraw Społecznych i Promocji rekomenduje Zarządowi Powiatu zasadność przyznania 

dofinansowania. 

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają jeszcze jakieś 

pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wniosek. 
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Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Sołectwa Pyrzany o dofinansowanie 80 

rocznicy zasiedlenia Pyrzan przez mieszkańców Parafii Zazule-Kozaki. 

 

Wniosek Sołectwa Pyrzany o dofinansowanie 80 rocznicy zasiedlenia Pyrzan przez mieszkańców 

Parafii Zazule-Kozaki stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.9. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła uproszczoną ofertę realizacji 

zadania publicznego Stowarzyszenia „Pyrzany Zawsze Razem”.  

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie odrzucili uproszczoną ofertę realizacji zadania publicznego 

Stowarzyszenia „Pyrzany Zawsze Razem”.  

 

Uproszczona oferta realizacji zadania publicznego Stowarzyszenia „Pyrzany Zawsze Razem” 

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.10. Ewa Bielicka przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Rady Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu 

Gorzowskiego, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Gorzowski oraz ustalenia 

warunków i zasad korzystania z nich. Poinformowała, że na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy 

Witnica o określenie nowych przystanków komunikacyjnych w pasie drogowym Dróg 

Powiatowych, został przygotowany niniejszy projekt uchwały. Dodała, że są to 23 nowe przystanki, 

które zostały określone i dopisane do załącznika, który stanowi załącznik do tej uchwały. 

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu Gorzowskiego, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Gorzowski oraz ustalenia warunków i zasad 

korzystania z nich. 

 

Ad.11. Sprawy bieżące. 

            Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Sołtysa Sołectwa 

Podjenin o dofinansowanie festynu rodzinnego „Lato na wsi”. Wnioskowano o 1000 zł 

dofinansowania na nagrody i upominki, wkład własny wynosi 2000 zł. Wydarzenie jest 

organizowane po raz pierwszy. Rekomendacja jest pozytywna. 

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Sołtysa Sołectwa Podjenin  

o dofinansowanie festynu rodzinnego „Lato na wsi”. 

 

Wniosek Sołtysa Sołectwa Podjenin o dofinansowanie festynu rodzinnego „Lato na wsi” stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
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Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Stowarzyszenia „Na 

Rzecz Rozwoju Gmin” o dofinansowanie 80 rocznicy zasiedlenia Pyrzan przez mieszkańców 

Parafii Zazule-Kozaki. 

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie odrzucili wniosek Stowarzyszenia „Na Rzecz Rozwoju Gmin”  

o dofinansowanie 80 rocznicy zasiedlenia Pyrzan przez mieszkańców Parafii Zazule-Kozaki. 

 

Wniosek Stowarzyszenia „Na Rzecz Rozwoju Gmin” o dofinansowanie 80 rocznicy zasiedlenia 

Pyrzan przez mieszkańców Parafii Zazule-Kozaki stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają jeszcze jakieś 

sprawy bieżące? 

 

            Radny Andrzej Legan powiedział, że Sołtys Santoczna zwrócił się z prośbą do radnego  

o rozpatrzenie możliwości naprawy kładki dla pieszych w Santocznie. Sołtys wsi zaproponowała, 

że ze środków funduszu sołeckiego może partycypować w kosztach naprawy kładki. 

           Starosta Krzysztof Karwatowicz powiedział, że porozmawia na ten temat z Naczelnikiem 

Dróg Powiatowych. 

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają jeszcze jakieś 

sprawy bieżące? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili więcej żadnych spraw bieżących. 

 

Starosta Krzysztof Kartowicz o godz. 13:45 zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

 

Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1. Krzysztof Karwatowicz  

2. Zbigniew Surma  

3. Agnieszka Hołubowska  

4. Andrzej Legan  

5. Mariusz Śpiewanek   

 

 

 

Protokołowała: Anna Żukowska 

 

 


